

This Report in three different language (AR, EN, TR) .

EN

Tourism in Estonia, 10 Reasons to Visit Estonia :

In Estonia, Tallinn is the center of interest for tourists. The historic Oldtown with its many tourist attractions is one of the most impressive medieval centers of Europe. Estonia is a country of great nature in Europe with forests covering more than 50% of the country, with about 2000 islands. Over 3 million tourists visited Estonia in 2017.

1. Estonian Islands :



There are about 2000 islands in Estonia. The most visited of these islands are Saaremaa, Kihnu, Ruhnu and Vormsi. In these islands, leaving everything behind and getting lost is enough to rest your soul. In the islands life still preserves the traditional way of life.

2. Small Country :



The country's smallness makes it easy to navigate and to see everywhere in Estonia. From the capital city of Tallinn, you can reach the country's second largest city, Tartu, on a 2 hour journey. On this trip you can enjoy the forests that make up 50% of the country hosting Estonia's wildlife.

3. Estonia Coast :



Estonia's beaches are a popular spot for tourists and locals in the summer months. Furthermore, from windsurfing to sailing, there are plenty of water activities for those looking for an active holiday in Estonia.

4. Tallinn Oldtown :



This 1100-year-old city is one of the best preserved walled cities in Europe and a UNESCO World Heritage site. Moreover, at the center there is the 600-year-old Town Hall and the lively square, which is the best in the world, surrounded by modern art galleries and street vendors selling Baltic amber jewels.

5. Seaplane Harbour :



The most exciting maritime museum in Europe is located at the Port of Seaplane. Furthermore, there are about 200 unique works exhibited in the historic seaplane hangar: a submarine called Lembit, a century-old icebreaker Suur Tõll, a ship named Short 184, the remains of the oldest ship in Estonia and much more.

6. Soomaa National Park :



There is a feature that distinguishes Soomaa National Park from other national parks, this national park is flooded at a certain time of year. Kano is one of the best ways of knowing Soomaa. Moreover, underwater underground canoes make it a unique experience. The water level is at the top at the end of March or at the beginning of April. There are also many hiking trails and camping areas in the area.

7. Saremaa Island :



Saremaa Island is the largest island in Estonia. The places that you should definitely see on the island are the windmills identified with the island, the meteor lake, the panga, the saare lighthouse located at the southernmost tip of the island, Kuressaare and karujärv (bear) lake of the island.

8. Location :



Tallinn is one of the most accessible capital cities. Furthermore, there are daily ferries to Helsinki and Stockholm, Moscow and St. Petersburg. There's a train to Petersburg.

9. Internet :



Estonia has free WiFi hotspots everywhere. Estonia is also the birthplace of large companies such as Skype and Hotmail. It is no surprise that this small Baltic country has the title of the most advanced digital society in the world.

10. Foods :



Estonia is one of the most organic countries in the world. You will not have a problem such as having a healthy diet in this country because the Estonians already pay much attention to it. Moreover, you can find fresh, clean, organic food in Estonia even in the forest. There are edible flavors such as blueberries, blackberries and mushrooms in the Estonia forests, which make up the majority of the country.

TR

Estonya'da Turizm, Estonya'yı Ziyaret Etmek İçin 10 Neden :

Estonya'da Tallinn turistlerin ilgi odağıdır. Birçok turistik cazibe merkezi ile tarihi Eski Şehir, Avrupa'nın en etkileyici ortaçağ merkezlerinden biridir. Estonya, yaklaşık 2000 ada ile ülkenin %50'sinden fazlasını kaplayan ormanları ile Avrupa'da harika bir doğa ülkesidir. 2017'de Estonya'yı 3 milyondan fazla turist ziyaret etti.

1- Estonya Adaları :

Estonya'da yaklaşık 2000 ada var. Bu adaların en çok ziyaret edilenleri Saaremaa, Kihnu, Ruhnu ve Vormsi'dir. Bu adalarda her şeyi geride bırakıp kaybolmak ruhunuzu dinlendirmeye yeter. Adalarda yaşam hala geleneksel yaşam biçimini koruyor.

2- Küçük Ülke :

Ülkenin küçüklüğü, Estonya'da gezinmeyi ve her yeri görmeyi kolaylaştırıyor. Başkent Tallinn'den 2 saatlik bir yolculukla ülkenin ikinci büyük şehri Tartu'ya ulaşabilirsiniz. Bu gezide Estonya'nın vahşi yaşamına ev sahipliği yapan ülkenin %50'sini oluşturan ormanların keyfini çıkarabilirsiniz.

3- Estonya Sahili :

Estonya'nın plajları, yaz aylarında turistler ve yerliler için popüler bir mekandır. Ayrıca rüzgar sörfünden yelkene kadar Estonya'da aktif bir tatil arayanlar için bol su aktiviteleri var.

4- Tallinn Eski Kenti:

1100 yıllık bu şehir, Avrupa'nın en iyi korunmuş duvarlı şehirlerinden biridir ve UNESCO Dünya Mirası listesindedir. Ayrıca merkezde 600 yıllık Belediye Binası ve dünyanın en iyisi olan, modern sanat galerileri ve Baltık

kehribar mücevherleri satan sokak satıcılarıyla çevrili hareketli meydan var.

5- Deniz Uçağı Limanı :

Avrupa'nın en heyecan verici denizcilik müzesi, Deniz Uçağı Limanı'nda bulunmaktadır. Ayrıca, tarihi deniz uçağı hangarında sergilenen yaklaşık 200 benzersiz eser var: Lembit adlı bir denizaltı, asırlık bir buzkıran Suur Tõll, Short 184 adlı bir gemi, Estonya'daki en eski geminin kalıntıları ve çok daha fazlası.

6- Soomaa Ulusal Parkı :

Soomaa Milli Parkı'nı diğer milli parklardan ayıran bir özelliğı var, bu milli park yılın belli bir zamanında sular altında kalıyor. Kano, Soomaa'yı tanımanın en iyi yollarından biridir. Ayrıca, su altı yer altı kanoları onu eşsiz bir deneyim haline getiriyor. Mart sonu veya Nisan başında su seviyesi en üsttedir. Bölgede ayrıca birçok yürüyüş parkuru ve kamp alanı bulunmaktadır.

7- Saremaa Adası :

Saremaa Adası, Estonya'nın en büyük adasıdır. Adada mutlaka görmeniz gereken yerler, ada ile özdeşleşmiş yel değirmenleri, meteor gölü, panga, adanın en güney ucunda yer alan saare deniz feneri, adanın Kuressaare ve karujärv (ayı) gölüdür.

8- Konum :

Tallinn en erişilebilir başkentlerden biridir. Ayrıca Helsinki ve Stockholm, Moskova ve St. Petersburg'a günlük feribot seferleri bulunmaktadır. Petersburg'a giden bir tren var.

9- İnternet :

Estonya'nın her yerde ücretsiz WiFi noktaları vardır. Estonya aynı zamanda Skype ve Hotmail gibi büyük şirketlerin doğum yeridir. Bu

küçük Baltık ülkesinin dünyanın en gelişmiş dijital toplumu unvanına sahip olması şaşırtıcı değil.

10- Gıdalar:

Estonya, dünyanın en organik ülkelerinden biridir. Estonyalılar zaten buna çok dikkat ettiği için bu ülkede sağlıklı beslenme gibi bir sorunuz olmayacak. Üstelik Estonya'da ormanda bile taze, temiz, organik yiyecekler bulabilirsiniz. Ülkenin büyük bir bölümünü oluşturan Estonya ormanlarında yaban mersini, böğürtlen ve mantar gibi yenilebilir lezzetler var.

السياحة في إستونيا ، 10 أسباب لزيارة إستونيا:

في إستونيا ، تالين هي مركز اهتمام السياح. تعد المدينة القديمة التاريخية التي تضم العديد من مناطق الجذب السياحي واحدة من أكثر مراكز العصور الوسطى إثارة للإعجاب في أوروبا. إستونيا بلد ذو طبيعة رائعة في أوروبا حيث تغطي الغابات أكثر من 50٪ من مساحة البلاد ، مع حوالي 2000 جزيرة. أكثر من 3 ملايين سائح زاروا إستونيا في عام 2017.

1- جزر إستونيا:

يوجد حوالي 2000 جزيرة في إستونيا. أكثر هذه الجزر زيارة هي ساريما ، كينو ، روهنو وفورمسي. في هذه الجزر ، فإن ترك كل شيء وراءك والضياء يكفي لإراحة روحك. لا تزال الحياة في الجزر تحافظ على أسلوب الحياة التقليدي.

2- بلد صغير:

صغر حجم البلد يجعل من السهل التنقل ورؤية كل مكان في إستونيا. من العاصمة تالين ، يمكنك الوصول إلى تارتو ، ثاني أكبر مدينة في البلاد ، في رحلة تستغرق ساعتين. في هذه الرحلة ، يمكنك الاستمتاع بالغابات التي تشكل 50٪ من مساحة الدولة التي تستضيف الحياة البرية في إستونيا.

3- ساحل إستونيا:

تعد شواطئ إستونيا مكانًا شهيرًا للسياح والسكان المحليين في أشهر الصيف. علاوة على ذلك ، من رياضة ركوب الأمواج شراعيًا إلى الإبحار ، هناك الكثير من الأنشطة المائية لأولئك الذين يبحثون عن عطلة نشطة في إستونيا.

4- تالين أولدتاون:

هذه المدينة التي يبلغ عمرها 1100 عام هي واحدة من أفضل المدن المسورة المحفوظة في أوروبا وموقع تراث عالمي لليونسكو. علاوة على ذلك ، يوجد في المركز قاعة المدينة التي يبلغ عمرها 600 عام والساحة الحيوية ، وهي الأفضل في العالم ، وتحيط بها المعارض الفنية الحديثة والباعة الجائلين الذين يبيعون مجوهرات العنبر البلطيقية.

5- ميناء الطائرات المائية:

يقع المتحف البحري الأكثر إثارة في أوروبا في ميناء الطائرة المائية. علاوة على ذلك ، هناك حوالي 200 عمل فريد معروض في حظيرة الطائرات المائية التاريخية: غواصة تسمى Lembit ، كاسحة الجليد Suur Tõli عمرها قرن من الزمان ، وسفينة تسمى Short 184 ، وبقايا أقدم سفينة في إستونيا وأكثر من ذلك بكثير.

6- منتزه سوما الوطني:

هناك ميزة تميز منتزه Soomaa الوطني عن الحدائق الوطنية الأخرى ، هذه الحديقة الوطنية تغمرها المياه في وقت معين من العام. كانوا من أفضل الطرق لمعرفة سوما. علاوة على ذلك ، فإن الزوارق تحت الماء تجعلها تجربة فريدة من نوعها. يكون منسوب المياه عند القمة في نهاية شهر مارس أو في بداية شهر أبريل. هناك أيضًا العديد من مسارات المشي لمسافات طويلة ومناطق التخييم في المنطقة.

7- جزيرة ساريمما:

جزيرة ساريمما هي أكبر جزيرة في إستونيا. الأماكن التي يجب أن تراها بالتأكيد في الجزيرة هي طواحين الهواء المحددة بالجزيرة وبحيرة النيزك والبانجا ومنازة سار الواقعة في أقصى الطرف الجنوبي من الجزيرة وكوريسار وبحيرة كاروجارف (الدب) في الجزيرة.

8- الموقع:

تالين هي واحدة من أكثر العواصم سهولة الوصول إليها. علاوة على ذلك ، هناك عبارات يومية إلى هلسنكي وستوكهولم وموسكو وسانت بطرسبرغ. هناك قطار متجه إلى بطرسبورغ.

9- الإنترنت:

يوجد في إستونيا نقاط اتصال واي فاي مجانية في كل مكان. إستونيا هي أيضًا مسقط رأس الشركات الكبيرة مثل Skype و Hotmail. ليس من المستغرب أن هذه الدولة الصغيرة المطلة على بحر البلطيق تحمل لقب المجتمع الرقمي الأكثر تقدمًا في العالم.

10- الأظعمة:

إستونيا هي واحدة من أكثر الدول العضوية في العالم. لن تواجه مشكلة مثل اتباع نظام غذائي صحي في هذا البلد لأن الإستونيين يهتمون به بالفعل. علاوة على ذلك ، يمكنك العثور على أظعمة عضوية طازجة ونظيفة في إستونيا حتى في الغابة. هناك نكهات صالحة للأكل مثل العنب البري والتوت الأسود والفطر في غابات إستونيا ، والتي تشكل غالبية البلاد.